
Zápis s výborové schůze Moravskoslezského klubu chovatelů Jagdterierů

Datum:       14.02.2023

Čas:             17:00

Místo:         Velký Újezd  

Účastníci:   Václav Kopka                         předseda                       Ing. Jaromír Münster       ekonom

                     Robin Daňa                            místopředseda             Jiří Hytych                          matrikář

                     Jakub Verner                         jednatel                          Roman Martínek               výcvikář

                     Ing. Libor Ostrýž                   poradce chovu              Antonín Pavelka          člen revizní komise

                     Richard Vaněk                      člen revizní komise

Omluveni:  Josef Beck                             předseda revizní komise

Hosté:         Romana Šavlíková                                                        

                     Sylva Pavlíková

Program výborové schůze      

1) Zahájení – zpráva předsedy

2) Zpráva výcvikáře

3) Zpráva ekonoma

4) Diskuze

5) Závěr

     

1) Zpráva předsedy

Předseda klubu Václav Kopka přivítal v čase 17:00 hod výbor klubu a hosty na první letošní výborové 
schůzi. Dále informoval o změnách některých klubových akcí konaných v roce 2023. Předseda navrhl 
termín Klubové výroční schůze na 2.4.2023 s místem konaní v prostorách Policejní škole – Holešov. Tento 
termín byl výborem odsouhlasen. Všechny informace budou co nejdříve vloženy na stránky klubu. 

2) Zpráva výcvikáře

Výcvikář klubu Roman Martínek informoval podrobněji výbor o změnách týkajících se klubových akcí. 
První se týkalo o změně zkoušek vloh, které se měli konat v Praci. Z důvodu změn a opožděného 
nahlášení na OMS Brno venkov se v Praci zkoušky letos pořádat nebudou. Z tohoto důvodu byly zajištěny 
náhradní místa, kde můžou členové klubu své svěřence předvést. Náhradní místa jsou OMS Blansko – 
Vanovice 29.4.2023 a OMS Zlín – Tečovice 17.5.2023. Dále byli navrhnuty a také odsouhlašeny termíny 
chovných svodů. Bohuslavice 12.3.2023, Prace 6.5.2023, Bohuslavice 26.9.2023. Klubová výstava byla 



potvrzena na 10.6.2023. Na programu byla také změna trojboje na dvojboj z důvodu že OMS Nový Jičín 
nechce, abychom pod jejich zaštitou pořádali norování pro nováčky na noře Vitovka.

3) Zpráva ekonoma

Ekonom předal podklady nutné pro kontrolu finančního hospodaření členům revizní  komise. Informoval 
výbor o stavu finanční stránky klubu.

4) Diskuze

V diskuzi si vzala slovo Romana Šavlíková a přednesla podklady ke klubové výstavě.Dále se řešil výběr 
dodavatelské firmy, která by byla schopna vyrobit klubové nášivky na různé oblečení tímto úkolem byl 
pověřen Jakub Verner a Romana šavlíková.

5) Závěr 

Předseda klubu celé jednání ukončil v 19:00 a popřál Všem šťastný návrat.

      

DNE: 14.2.2023                                                                                                            ZAPSAL: Jakub Verner


